
ZÁPIS
ze shromáždění

Společenství Za Sídlištěm 2144, Praha
konaném dne 13.12.2006 v      místnosti kočárkárny domu Za Sídlištěm 2144  

Přítomni vlastníci jednotek dle prezenční listiny, která: tvoří přílohu č.1 tohoto zápisu
Podle prezenční listiny přítomni vlastníci disponující celkovým podílem: 5974/10000, tj. 
59,74 % (shromáždění bylo usnášeníschopné)

Jednání shromáždění zahájil zástupce správy domu pan Stanislav Kovárník a konstatoval, že je 
přítomno  nadpoloviční  počet  podílů  vlastníků  a  shromáždění  je  usnášeníschopné.  Dále  seznámil  
přítomné s programem shromáždění, jehož jediným bodem je volba zástupců v orgánech společenství 
na  další  funkční  období.  Konstatoval,  že poslední  shromáždění  konané dne 5.  10.  2006 nezvolilo 
zástupce do orgánů společenství, a proto je nutné ve smyslu Stanov čl. IV., odst. 11 provést volbu  
nejpozději do 90 dnů od zániku funkce dosavadního výboru. Zároveň seznámil shromáždění s řešením 
situace, pro případ, že ani dnešní shromáždění nezvolí zástupce do orgánů společenství.

Poté  se  ujal  řízení  shromáždění  předseda  výboru  pan  Zdeněk  Vaněk.  Uvedl,  že  v době  od 
posledního  shromáždění  nikdo  z vlastníků  žádnou  formou  nesdělil  dosavadnímu  výboru  svoji 
případnou kandidaturu. Konstatoval, že termínem 5. 1. 2007 definitivně zaniká rozhodovací pravomoc 
stávajících orgánů a uvedl na příkladech co toto v praxi znamená. Zároveň uvedl, že ve stanovách 
společenství je zakotven 5-ti členný výbor. V případě, kdy by dnešní shromáždění zvolilo pouze 3 
členy výboru, znamenalo by to odsouhlasit zároveň úpravu a změnu stanov v tomto bodě, což není 
programem shromáždění.

Oslovil  všechny přítomné  vlastníky  s dotazem,  zda  má  někdo z přítomných zájem pracovat 
v orgánech společenství. Navázal na diskuzi na posledním shromáždění a oslovil ty vlastníky, kteří  
určitým způsobem projevili zájem pracovat ve výboru již na posledním shromáždění.

Oslovil: 

 pana Josefa Švece - s kandidaturou souhlasil

 pana Karla Koláře  -  s kandidaturou souhlasil a uvedl, že v domě nebydlí, zda to 
někomu z  vlastníků  nebude  vadit.  Odmítá  však  funkci 
předsedy či místopředsedy. 

 pana.Karla  Uhlíka  -  s kandidaturou  souhlasí  s tím,  že  z důvodů  pracovních 
povinností  rovněž nemůže  vykonávat  funkci  předsedy  či 
místopředsedy 

 paní. Alena Podlipná - s kandidaturou souhlasí 

 paní. Bc. Klára Bindíková - s kandidaturou souhlasí.

Předsedající  vyzval  shromáždění,  aby hlasovalo o zvolení  kandidátů do orgánů společenství 
veřejně a o každém samostatně. 
Výsledky hlasování : 

 pan Josef Švec pro 5.807 podílů
proti        0 podílů
zdrželo se hlasování    167 podílů

 pan Karel Kolář pro 5.527 podílů
proti        0 podílů
zdrželo se hlasování    447 podílů

 pan Karel Uhlík pro 5.706 podílů
proti        0 podílů
zdrželo se hlasování    268 podílů
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 paní Anna Podlipná pro 5.807 podílů
proti        0 podílů
zdrželo se hlasování    167 podílů

 paní Bc.Klára Bindíková pro 5 718 podílů
proti        0 podílů
zdrželo se hlasování    256 podílů

Všichni navržení kandidáti do orgánů společenství byli zvoleni. 
Předsedající požádal nové členy výboru, aby po skončení shromáždění zůstali k provedení volby 

předsedy a místopředsedy výboru společenství. 

Závěrem poděkoval  odstupujícím členům výboru za odvedenou práci  pro společenství,  nově 
zvoleným pak popřál hodně úspěchů a všem přítomným vlastníkům příjemné prožití vánočních svátků 
a vše nejlepší v novém roce.

Nově zvolený výbor společně s odstupujícím výborem se sejde začátkem ledna 2007.

Jednání shromáždění ukončil v 20,00 hod.

Zapsal: Stanislav Kovárník 

Ověřil: Zdeněk Vaněk 

Ing. Zdeňka Vavrušková
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